
 

 

Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 Hoče  
 
Številka: 03201-15/2022-002 
Datum:  26. 1. 2023     
                                                      
 
 

Z A P I S N I K  
2. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je  bila v četrtek,  

26. 1. 2023, ob 1.03 uri v veliki sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 
 

 
TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.03. Prisotnih je 18 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena.  

 

Prisotni člani OS: Golob Vojko, Haložan Rok, Kalšan Kildenfoss Simona, Klajderič Jožica, Krivec Žan, 

Merkuš Jožef,  Pučko Anica, Pust Boris, Smogavec Marko, Trinko Zdenka, Vrhovšek Konrad, Breznik 

Anton, Hvauc Srečko, Motaln Marija, Pišek Vida, Vrhovšek Darko. 

Odsoten: Lobnik Rado – opravičil. 

Drugi prisotni: 

poročevalci: Dijana Božič – Urbis d.o.o., Alojz Velički - ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče in Franc 

Gosak - ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica, Tadej Majer – strokovni sodelavec Javni holding 

Maribor d.o.o. 

dr. Marko Soršak - župan, Metka Meglič - direktorica OU, Janja Zorman, Stanko Rafolt, Katja Arnšek 

Kvar, Metka Oberlajt - strokovne službe občine. 

 

Zapisnik piše: Neva Dolgoš 

 
 

TOČKA 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. REDNE – KONSTITUTIVNE SEJE OS. 

 

Dr. Marko Soršak, je dal v razpravo zapisnik. Vojko Golob opozori na kršitve poslovnika, dr. Marko 

Soršak pove, da so to teme za točko Pobude in vprašana.  

 
Po razpravi  je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 



 

 

SKLEP ŠT. 2/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 1. redne konstitutivne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/1 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE OS. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal v razpravo predlog zapisnik.  

Srečko Hvauc opozori, da je prišlo na tej seji do kršitev poslovnika v več točkah.  

Dr. Marko Soršak pove, da so to teme za točko Pobude in vprašana.  

 
Po razpravi je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje predlog sklepa: 

SKLEP ŠT. 2/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 1. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  16  PROTI:  0 
 
SKLEP ŠT. 2/2 JE SPREJET. 
 
 
 

  

 

TOČKA 4 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. IN 2. KOREPONDENČNE SEJE OS 

 
Dr. Marko Soršak., župan je dal v razpravo predlog zapisnik.  

Srečko Hvauc opozori na kršitev poslovnika glede dnevnega reda, pojasnilo mu poda dr. Marko 

Soršak. 

Razpravljal ni nihče, zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje predlog sklepov: 

SKLEP ŠT. 2/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 1. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  



 

 

ZA:  17  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/3 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 2/4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 2. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  

Število prisotnih članov pri glasovanju 18  

ZA:  17  PROTI: 0  

 

SKLEP ŠT. 2/4 JE SPREJET. 

 

 

 
TOČKA 5 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
Dr. Marko Soršak, župan da v razpravo predlog dnevnega reda. Razpravljal ni nihče zato, je dal  dr. 

Marko Soršak na glasovanje predlog sklepa: 

SKLEP ŠT. 2/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne – konstitutivne seje OS. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 1. izredne seje OS. 

4. Pregled in potrditev zapisnika 1. in 2. korespondenčne seje OS. 

5. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

6. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

del območja HO 01/6 – doživljajski park v k.o. Spodnje Hoče – v prvi obravnavi.  

7. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

del območja PP 02/2, Pod Planinko – jug, v k.o. Slivniško Pohorje – v prvi obrav-

navi.  

8. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovi-

tvi javnega podjetja Snaga d.o.o. – po skrajšanem postopku. 

9. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini 

Hoče-Slivnica. 

10. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče – Slivnica za leto 2023 

– druga obravnava  

11. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče – Slivnica za leto 2024 

– druga obravnava 

12. Obravnava in potrditev Sklepa o začasnem financiranju Občine Hoče – Slivnica  

13. Seznanitev z letnim programom GJS javna razsvetljava za leto 2023. 



 

 

14. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na 

parc. št. 542/44, k.o. Hotinja vas, parc. št. 604/28, k.o. Hočko Pohorje, parc. št. 

294/12, k.o. Radizel in parc. št. 221/5, k.o. Zgornje Hoče.  

15. Obravnava in potrditev Sklepov o ukinitvi statusov grajenega javnega dobra lo-

kalnega pomena. 

16. Obravnava in potrditev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika za 

vrednotenje letnega programa športa v Občini Hoče-Slivnica po skrajšanem po-

stopku. 

17. Pregled investicij v teku – januar 2023. 

18. Vprašanja in pobude. 

Glasovanje 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 18  

ZA:  18  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 2/5 JE SPREJET. 
 
 

 

 
TOČKA 6 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 

DEL OBMOČJA HO 01/6 – DOŽIVLJAJSKI PARK V K.O. SPODNJE HOČE – V PRVI OBRAVNAVI. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Dijana Božič – Urbis d.o.o. 
 
Stališče je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 2/6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostor-
skem načrtu za del območja HO 01/6 – doživljajski park v k.o. Spodnje Hoče v prvi 
obravnavi. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/6 JE SPREJET. 
 
Dr. Marko Soršak seznani prisotne, da se lahko v skladu s 76. členom Poslovnika hkrati glasuje, če 
ni pripomb na predlagani odlok, tudi v drugi obravnavi in da predlog sklepa na glasovanje: 
 
 
 



 

 

SKLEP ŠT. 2/7  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostor-
skem načrtu za del območja HO 01/6 – doživljajski park v k.o. Spodnje Hoče v drugi 
obravnavi. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/7 JE SPREJET. 
 

 
TOČKA 7 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 
DEL OBMOČJA PP 02/2, POD PLANINKO – JUG, V K.O. SLIVNIŠKO POHORJE –  

V PRVI OBRAVNAVI. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Dijan Božič – Urbis d.o.o. 
 
Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal po obrazložitvi in ker ni bilo nobenih pripomb v skladu s 76. členom 

Poslovnika,  na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 2/8  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostor-
skem načrtu za del območja PP 02/2, Pod Planinko - jug v k.o. Slivniško Pohorje v 
prvi in drugi obravnavi.  

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/8 JE SPREJET. 
 
17.20 – Dijana Božič zapusti sejo. 

 
 

TOČKA 8 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O  

USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA SNAGA D.O.O. – PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 
 

 

Uvodno obrazložitev je podal Tadej Majer – strokovni sodelavec Javni holding Maribor d.o.o. in 

seznanil prisotne s spremembo v podanem gradivu , kjer se 3. člen glasi : 

» Ta odlok začne veljati naslednji dan po zadnji objavi v uradnih glasilih občin ustanoviteljic«  



 

 

in spremeni v  »Ta odlok začne veljati osmi (8) dan po zadnji objavi v uradnih glasilih občin usta-

noviteljic« 

 

Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 2/9  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Od-

loka o ustanovitvi javnega podjetja Snaga d.o.o. – po skrajšanem postopku 

s spremembo 3. člena, ki se glasi »Ta odlok začne veljati osmi (8) dan po zadnji objavi 

v uradnih glasilih občin ustanoviteljic«. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/9 JE SPREJET. 
 
17.26 – Tadej Majer zapusti sejo. 
 
 

 
TOČKA 9 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V JAVNIH VRTCIH V  
OBČINI HOČE-SLIVNICA. 

 
Uvodno obrazložitev podajo Franc Gosak -  ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica v imenu obeh 

javnih zavodov, Katja Arnšek – strokovna sodelavka,  in dr. Marko Soršak – župan. 

 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

 

V razpravi sodelujejo Srečko Hvauc, Anton Breznik, Vojko Golob – ki so mnenja, da za povišanje 

cen ni primeren čas ter dr. Marko Soršak in Boris Pust, ki predlaga, da se dopolni predlog sklep v 

3. točki in sicer, da se dodatni popust občine obračuna samo pri enem otroku. 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 2/10  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o določitvi cen programov v javnih 
vrtcih v Občini Hoče-Slivnica s spremembo v 3. členu, in sicer » Staršem s stalnim 
prebivališčem v občini Hoče – Slivnica, se za otroke, vključene v vrtce v občini Hoče 
–Slivnica, določeno plačilo glede na dohodkovni razred dodatno zniža za enega 
otroka.« 

 

Glasovanje:  



 

 

Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  11  PROTI: 6  
 
SKLEP ŠT. 2/10 JE SPREJET. 

 
 
17.54 – Franc Gosak in Alojz Velički zapustita sejo. 

 

 

TOČKA 10 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2023 – 

DRUGA OBRAVNAVA 
 

Uvodno obrazložitev je podala k točki 10 in točki 11 Janja Zorman, višja svetovalka. 

 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče odbora je podal Žan Krivec, predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti in turizem. 

Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predloga sklepov: 
SKLEP ŠT. 2/11  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče – Sliv-
nica za leto 2023 v drugi obravnavi. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:    18   PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/11 JE SPREJET. 

 
 
SKLEP ŠT. 2/12  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2023 v drugi 
obravnavi. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/12 JE SPREJET. 

 



 

 

TOČKA 11 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2024 – 

DRUGA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podala pri prejšnji točki Janja Zorman, višja svetovalka. 

 

Stališče odbora je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče odbora je podal Anton Breznik, predsednik Odbora za finance. 

Stališče odbora je podal Žan Krivec, predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti in turizem. 

Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predloga sklepov: 
SKLEP ŠT. 2/13  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče – Sliv-
nica za leto 2024 v drugi obravnavi. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/13 JE SPREJET. 

 
 

SKLEP ŠT. 2/14  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2024 v drugi 
obravnavi. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/14 JE SPREJET. 
 
 

 
TOČKA 12 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE HOČE – SLIVNICA 

 
Dr. Marko Soršak seznani prisotne, da se ta točka, ker je odlok o proračunu za leto 2023 potrjen, 

umakne z dnevnega reda in se tudi točke preštevilčijo. 

 
 
 



 

 

TOČKA 12 
SEZNANITEV Z LETNIM PROGRAMOM GJS JAVNA RAZSVETLJAVA ZA LETO 2023. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, svetovalec. 

Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 2/15  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z letnim programom izvajanja GJS 

dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini Hoče – Sliv-

nica za leto 2023. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/15 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 13 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

NA PARC. ŠT. 542/44, K.O. HOTINJA VAS, PARC. ŠT. 604/28, K.O. HOČKO POHORJE, PARC. ŠT. 
294/12, K.O. RADIZEL IN PARC. ŠT. 221/5, K.O. ZGORNJE HOČE. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 2/16  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi javnega dobra na 
zemljiščih parc. št. 542/44, k.o. Hotinja vas, parc. št. 604/28, k.o. Hočko Pohorje, 
parc. št. 294/12, k.o. Radizel in parc. št. 221/5, k.o. Zgornje Hoče,  po skrajšanem 
postopku.  

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/16 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O UKINITVI STATUSOV GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  

LOKALNEGA POMENA. 



 

 

Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

 
Stališče odbora je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklep: 
SKLEP ŠT. 2/17  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra 
na parc. št. 706/13, k.o. 699 Hočko Pohorje. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/17 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 2/18  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra 
na parc. št. 306/2, k.o. 696 Spodnje Hoče. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/18 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 2/19  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra 
na parc. št. 295/4, k.o. 695 Bohova. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/19 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 15 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA ZA 
VREDNOTENJE LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI HOČE-SLIVNICA PO SKRAJŠANEM  

POSTOPKU. 
 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Oberlajt, svetovalka. 

 



 

 

Stališče komisije je podal Srečko Hvauc, predsednik Statutarno - pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklep: 
SKLEP ŠT. 2/20  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika za vrednotenje letnega programa športa v Občini Hoče-Slivnica po skraj-

šanem postopku. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 2/20 JE SPREJET. 

 
 
 
 

TOČKA 16 
PREGLED INVESTICIJ V TEKU – JANUAR 2023. 

 
Pregled investicij v teku poda Metka Meglič, direktorica OU. 
 
 
 
 

 TOČKA 17 
VPRAŠANJA IN POBUDE 

 
- Pobuda, ki jih je podal na 2. redni seji OS Vojko Golob in posredoval, zaradi pravilnosti 
zapisa,  po e – pošti 1. 2. 2023. 
 
Na 1.konstitutivni seji Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica z dne 1.12.2022 je bil v TOČKI 10, 

podan predlog člana s strani svetnika Srečka Hvauca, da se v Komisijo za mandatna vprašanja in 

imenovanja, imenuje Vojko Golob namesto Marije Motaln. 

Jožef Merkuš je dal na glasovanje najprej predlog podan s strani Borisa Pusta. 

Ker je bil predlog sprejet, glasovanja o drugem predlogu ni bilo. 

Poslovnik v 91. členu(glasovanje o kandidatih) govori o glasovanju drugače: 

(1) Če se glasuje o več kandidatih za isto funkcijo, se glasuje o kandidatih po abecednem vrstnem 

redu prve črke njihovih priimkov. Vsak član sveta lahko glasuje samo za enega od kandidatov. 

Pobuda 

Zaradi kršitve 1. odstavka 91. člena Poslovnika pri glasovanju za imenovanje v Komisijo za man-

datna vprašanja volitve in imenovanja, je potrebno ponoviti glasovanje v skladu s poslovnikom, 

kjer se glasuje o kandidatih po abecednem vrstnem redu prve črke njihovih priimkov. 



 

 

Zaradi ponovitve glasovanja za imenovanje v Komisijo za mandatna vprašanja volitve in imenovanja 

postanejo neveljavna tudi imenovanja v vse komisije občinskega sveta. Zato je potrebno v skladu 

s poslovnikom izvesti ponovna glasovanja za vse komisije OS Hoče - Slivnica. 

 
 

- Pobude in vprašanja, ki jih je podal na 2. redni seji OS Srečko Hvauc in posredoval, 
zaradi pravilnosti zapisa,  po e – pošti 1. 2. 2023. 
 
Statutarno pravna komisija Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica je na svoji 1. redni seji, 
25.1.2023, pod točko 3 obravnavala  skladnost postopkov s Poslovnikom Občinskega sveta Občine 
Hoče-Slivnica, v zvezi s sklicem, določitvijo dnevnega reda in sprejemanjem sklepov predhodnih sej 
občinskega sveta. Statutarno pravna komisija je ugotovila, da je v zvezi s 1. izredno sejo občinskega 
sveta (15.12.2022) prišlo do: 
 
1. kršitve 3. odstavka 4. člena in kršitve 1. odstavka 21. člena poslovnika ob sklicu seje. Ta 
odstavka določata, da se izredna seja skliče, če župan oceni, da je to potrebno zaradi nujnosti 
postopka oziroma, da se izredna seja skliče za obravnavanje in odločanje o nujnih zadevah, kadar 
ni pogojev za sklic redne seje. Komisija meni, da pogoji za sklic izredne seje  niso bili izpolnjeni. Iz 
gradiva, ki ga je za obravnavo pripravila občinska uprava je razvidno, da je Ministrstvo za okolje in 
prostor že v letu 2021 izdalo dopolnjena sistemska navodila za izvajanje NUSZ. V tem času je bila 
opravljena zgolj primerjava med sosednjimi in primerljivimi občinami. V več kot letu dni ni bilo 
nobene nuje, ko pa je z mandatom začel nov (stari) župan in nov občinski svet, pa je bilo potrebno 
odlok obravnavati na 1. izredni seji, ki je bila sklicana v roku, enakem minimalnem roku za sklic 
redne seje (7 dni). Poleg tega v primeru izrednih potreb občine poslovnik omogoča sprejem odloka 
po hitrem postopku, za manj zahtevne spremembe in dopolnitve pa še sprejem po skrajšanem 
postopku, 
2. kršitve 3. odstavka 29. člena poslovnika ob določitvi dnevnega reda. 29. člen poslovnika, ki 
ureja področje dnevnega reda seje, v 3. odstavku jasno določa, da imajo mandatne zadeve pred-
nost pred vsemi drugimi točkami dnevnega reda. Na 1. izredni seji je bila točka glede odloka NUSZ 
3. točka dnevnega reda, obravnava in potrditev predlogov za imenovanje članov stalnih delovnih 
teles občinskega sveta pa šele 5. točka dnevnega reda, 
3. kršitve 6. odstavka 29. člena poslovnika, ki določa, da svet ne more na dnevni red uvrstiti 
zadeve, ki je ni obravnavalo pristojno delovno telo. Res je, da poslovnik omogoča izjemo v primerih, 
ko delovno telo še ni bilo ustanovljeno, pa je obravnava nujna. Dejstvo pa je, da delovna telesa 
niso bila ustanovljena zaradi predhodne kršitve poslovnika. 
 
Zaradi navedenih kršitev poslovnika sledim predlogu Statutarno pravne komisije in dajem pobudo: 
1. da občinski svet prekliče sklep o potrditvi spremembe odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča, sprejetega na 1. izredni seji dne 15.12.2022, 
2. da občinski svet opravi obravnavo sprememb odloka v okviru rednih sej in rednega postopka 
za sprejem odloka. 
 
Na svoji 1. redni seji je Statutarno pravna komisija obravnavala tudi postopek odločanja o Investi-
cijskem programu Oskrba Hočkega Pohorja s pitno vodo. Komisija ni imela pripomb na samo  vse-
bino programa. Ker ima vsak investicijski program finančne posledice za občino, je komisija ugoto-
vila, da je v postopku odločanja o sprejemu programa na korespondenčni seji občinskega sveta 
prišlo do kršitve 1. odstavka 22. člena poslovnika. Navedeni investicijski program je bil obravnavan 
oz. potrjen na 1. korespondenčni seji občinskega sveta dne 16.12.2022. Kljub temu, da poslovnik 



 

 

v 22. členu določa, da na dopisni (korespondenčni) seji ni mogoče odločati o zadevah, iz katerih 
izhajajo finančne obveznosti občine, seja pa se lahko opravi kadar niso izpolnjeni pogoji za sklic 
izredne seje. Mimogrede, izredno sejo občinskega sveta smo imeli en dan pred začetkom korespon-
denčne seje. Zaradi navedenega dajem naslednjo pobudo: 
 
1. župana občine pozivam k doslednemu spoštovanju poslovnika občinskega sveta glede skli-
cevanja izrednih in korespondenčnih sej občinskega sveta.  
Uporabniki prostorov v Kulturnem centru Hotinja vas so bili z dopisom občinske uprave št. 33202-
0004/2022-5 z dne 16.12.2022 pozvani, da dajo pojasnila v zvezi z domnevno nedovoljeno uporabo 
dvorane za politični shod 5.11.2022. V dopisu smo bili uporabniki praktično že vnaprej obsojeni, da 
so neupravičeno omogočili uporabo dvorane, posredno pa nam je bilo zagroženo z odpovedjo po-
godbe. KUD Milke Zorec, ki je glavni uporabnik prostorov, je pojasnilo, da z njihove strani ni prišlo 
do omogočanja vstopa v dvorano neupravičenim osebam za potrebe političnega shoda. Še več. 
Tistega dne v dvorani ni bilo nobenega političnega shoda, prostore pa so uporabljali člani društva 
za vaje, preoblačenje in pripravo za nastop na martinovanju v organizaciji TD Hotinja vas. Občina 
bi naj pojasnila zahtevala na podlagi zahteve inšpekcije (v dopisu ni navedeno katere), povod pa 
naj bi bila anonimna prijava. Primer je odprl nekatera vprašanja glede (so)uporabe prostorov KC 
kot npr. dostopnost drugih stalnih ali začasnih uporabnikov  do opreme KUD Milke Zorec z univer-
zalnim ključem, uporabo opreme (reflektorji z regulacijo in svetlobnimi efekti, ozvočenje z računal-
niško podporo in mešalno mizo, žičnimi in brezžičnimi mikrofoni, opremo za avdio-video projekcijo, 
cca 150 stolov v dvorani, 20 zložljivih miz, scensko opremo in kostume, kuhinjo,…). Navedeno KUD 
koristi za svojo dejavnost in je v lasti društva. Ker je v zvezi s koriščenjem dvorane in drugih 
prostorov KC še kar nekaj nedorečenih zadev, je KUD Milke Zorec  v dopisu z dne 26.12.2022 
predlagal sestanek z občino kot lastnikom objekta in z vsemi souporabniki prostorov. V zvezi z 
navedenim sprašujem: 
1. katera inšpekcija je obravnavala domnevno neupravičeno uporabo prostorov KC Hotinja vas 
dne 5.11.2022. V zvezi s tem želim videti poziv inšpekcije, na podlagi katerega je občina pozvala 
uporabnike k pojasnilom, 
2. kdaj bo sestanek občine s souporabniki prostorov KC Hotinja vas. 
 
 
 
Dr. Marko Soršak pove, da bodo odgovore na pobude in vprašanja dobili v skladu s poslovnikom. 

Prisotne seznani z imenovanjem Andreje Kavaš za podžupanjo in Boris Pusta za podžupana.  

Zahvali se za udeležbo in zaključi sejo ob 18.23. 

  

 

 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                       
                                                                                       
                                                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan                  

                                                                                         
               
 


